
 Protokół  posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji 
 

Nr 6/2006  w dniu 23 marca 2006 r. 
 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16 30 zakończono o godz. 1940 

 
  

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Ryszard Cieśliński     
- Przewodniczący Komisji 

                         obecny 

     2. 
 

Lech Pluciński     
- Wiceprzewodniczący   Komisji 

                         obecny 
 

 
      3 

Edmund Knapski     
          - Sekretarz Komisji 

                          obecny 

4. 
 

Grzegorz Pietrzycki                               obecny 

5. Wojciech Ćwik    
 

                          obecny 

6. Krzysztof Migasiewicz     
 

                          obecny 

7. Tadeusz Synoracki     
 

                           nieobecny 

8 Jerzy Piasecki                            obecny 
 
 
Nieobecni członkowie Komisji: 

1. Tadeusz Synoracki              

2.                   - 

3.                 - 
 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:  
 
 

1. Paweł Gilewski-PPIS Wągrowiec 
2. Michał Piechocki-wicestarosta 

     3.Elżbieta Misiek- PL Wet.Wagrowiec 
     4.Zbigniew Byczyński-Pow.Rzecznik Konsumentów 
     5.Danuta Królczyk -Skarbnik 
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
1.3. Opiniowanie materiałów na Secesję Rady Powiatu w dniu 29.03.06r. 

 
1.4     Dyskusja 
1.5     Zapytania 
1.6     Opinie 
1.7     Stanowisko 
1.8     Wnioski 
1.9     Zakończenie 

 
 

ad. pkt. 1.1 i 1.2 przyjęto bez uwag. 
Ad.pkt.1.3. Materiały na Sesję Rady Powiatu  przedstawili:Pan Michał 
Piechotki,Pani Danuta Królczyk,Pani Elzbieta Misiek Pan Paweł Gilewski 
Pan Zbigniew Byczyński. 
                      
                      
             
 
 
 
 

 
2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
-   bez uwag. 
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1.4  SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
             Pani Danuta Królczyk –skarbnik powiedziała,że sprawozdania z wyko- 
             nia budżetu za 2005 r. sporządzaja oddzielnie ZOZ i Pow.Biblioteka. 
             Roczny budżet powiatu za 2005 rok w dochodach wykonano w 101,2 % 
             a w wydatkach 97,8 %.Pani Skarbnik podała do wiadomości,że na Sesji 
             wprowadzi do budżetu na 2006 rok dodatkowe środki finansowe,które  
             powiat otrzymał z województwa. 
             Pani E.Misiek przedstawiła informację o realizacji zadań Inspekcji 
             Weterynaryjnej na terenie pow.wągrowieckiego w 2005 r.-zakres do  
             Stosowania nadzorowanych Jednostek do standardów Unii Europejskiej. 
             Informacja stanowi załącznik do protokółu Nr 1. 
             Pan Paweł Gilewski złożył informację o stanie sanitarnym pow.wągro- 
             wieckiego w 2005 r.Informacja stanowi załącznik do niniejszego pro- 
             tokółu Nr 2.Szczególną uwagę zwrócił na zwalczanie chorób zwierzę- 
             cych ze względu na zdrowie społeczeństwa.W okresie letnim na kąpiel 
             w jeziorach o dozwolonej czystości po badaniach Sanepidu. 
             Pan Zbigniew Byczynski złożył sprawozdanie z działalności Pow. 
             Rzecznika konsumentów za 2005 r.Stwierdził,że udzielał bezpłatnego 
             poradnictwa konsumenckiego konsumenckiego informacji prawnej w 
             zakresie ochrony konsumentów 287 osobom.Oświadczył również,że 
             większa ilość konsumentów żalących się jest biedna i nie zaradna. 
              Pisemne sprawozdanie Rzecznika w załączeniu Nr 3. 
             Pan Michał Piechcki omówił zestawienie wniosków złożonych w dniu     
             21 marca na dofinansowanie z Europejskiego Funduszu Regionalnego 
             w ramach zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju Regional- 
              nego(dotyczą przebudowy dróg w powiecie).Zestawienie wniosków 
              stanowi załącznik nr 4.  
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1.5     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 

    Zapytania stawiali:Pan Ćwik Wojciech,Pan Cieślinski Ryszard, 
                     Lech Pluciński,Jerzy Piasecki i Edmund Knapski. 
                     Pytania dotyczyły:Likwidacji bydła chorego na białaczkę, 
                     Transportu zwierząt,kolczykowania zwierząt i badania jezior. 
                     Na wszystkie pytania zostały udzielone odpowiedzi. 

 
1.6 Opinie – Komisja przedstawione materiały na Sesję opiniuje  

                                    Pozytywnie.   
 

 
 1.7        Stanowisko.-pozytywne 

                          
 

 
 
1.8  Wnioski 
           Komisja Bezpieczeństwa i Komunikacji wnioskuje by realizować 
            Zadania ujęte w planie inwestycyjnym i remontowym dróg na 2006r. 

 
 
 Załaczniki:    4 
 
 
 
Protokołował / Protokołowała:                                    Przewodniczący Komisji:  
_________________________                                 _______________________ 
       / Edmund Knapski /                                                   /Ryszard Cieśliński /       

 


